
Referat frå møte i skulemiljøutvalet 29.04.14 

Tilstades: Svein Ove Slinde, Ida Falkegjerde Svåi, Henrik T Lefdal, Odd Bukve, Mariann 

Vigdal og Linda Huseby 

Sak: 1/2014 Olweus undersøkinga.  

Odd Bukve orienterte. Undersøkinga blei gjennomført våren 2014 og i alt 129 elevar deltok i 

undersøkinga. Resultatet viser at dei fleste elevane likar seg godt og trivst på skulen. Det er eit 

lite antall elever som opplever mobbing, men sjølv om det er låge tal, er det ikkje greitt. 

Skulen arbeider heile året med førebyggande arbeid mot mobbing. Dei føljer årshjulet til 

Olweus prosjektet og har fokus på trivselstiltak. 

Odd Bukve la fram tilbakemeldingar frå lærarteamet. Teamet refererte til at resultatet frå 

undersøkinga samsvarar med deira inntrykk. Teamet refererte til to av spørsmåla frå 

undersøkinga kor nokre elevar har svara at dei tykkjer det er greitt å være med på mobbing og 

at elever ser, men ikkje gjer noko med det. Dette er emne som teamet ønskjer å ta tak i og 

jobbe med vidare.  

Elevrådsrepresentantane fekk og uttala seg om undersøkinga. Dei var fornøgd med utviklinga, 

men dei ytra ønskje om at mobbing blei teke opp meir i undervisninga.  

Det blei orientert om dei ulike tiltak som allereie blir gjort på skulen, og om ein vidare 

handlingsplan for å bli endå betre. 

Det vart vedteke at handlingsplanen for neste skuleår skal behandlast i første skulemiljøutval  

til hausten. 
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